
 

 

Asukastilaisuus 15.1.2024 Kääpälän koululla 
Paikalla viranhaltijat: Veikko Niemi, Johanna Lindstedt,  Helena Kuusisto, Reijo 

Pesonen, Katja Ahola, Sari Keskinen, Kia Ojanen (siht.). Puheenjohtajana kasvatus- 

ja opetuslautakunnan puheenjohtaja Christa Carpelan.  

Kasvatus- ja opetuslautakunnasta paikalla Garita Sundström, Lasse Ahola ja Laila Uljas.  

Kuntalaisia paikalla 35. 

 

1) Christa Carpelan avaa tilaisuuden klo 18.00  
2) Veikko Niemi käsittelee taustamateriaalista taloustilannetta koskevan osuuden 
3) Johanna Lindstedt käsittelee taustamateriaalista syntyvyyden ja oppilasmäärät sekä niiden 

ennusteet 
4) Reijo Pesonen ja Katja Ahola käsittelevät koulurakennuksen nykykuntoa ja 

kustannusvertailua 
5) Kuntalaiset esittävät kysymyksiä ja käyttävät puheenvuoroja: 

 

• Kuntalaiset ottavat voimakkaasti kantaa koulun merkityksestä kylän elinvoimalle ja 
kritisoivat oppilasennusteita, syntyvyyden perusteella, sillä nämä luvut ei huomioi 
alueen kehittymistä ja tämän myötä muuttoa Kääpälän koulun oppilaaksiottoalueelle  

• Kuntalaiset kritisoivat talouslaskelmia ja nostavat esille sitä, että saatava säästö 
suhteessa lapsen etuun ei toteudu.  

• Aamu- ja iltapäivän toteutuminen herättää kysymyksiä ja sen toteutumista eri 
vaihtoehdossa tulee tarkastella alueella 

• Lapsen jaksaminen ja lisääntyvät siirtymät huolestuttavat kuntalaisia 

• Kuntalaiset nostavat esille varuskunnan merkityksen alueelle ja sen kasvaminen 
tulisi huomioida päätöksenteossa. Kuntalaisten näkemysten mukaan alueella on 
puute asunnoista ja rakennusluvista.  

• Lasten liikkumattomuus huolestuttaa, jos koulurakennus puretaan eikä uutta 
liikuntatilaa rakennettaisi 

• Kääpälän koulu ja varhaiskasvatus koetaan arvokkaina, eikä suureen 
koulukeskukseen siirtymistä pidetä hyvänä vaihtoehtona 

• Kuntalaiset toivovat kasvatus- ja opetuslautakunnalta pitkäjänteistä ratkaisua alueen 
kannalta 

6) Christa Carpelan päättää tilaisuuden klo 19.45 
 

 

 

 

 


